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PROTOKÓT, NR 34104
Z POSIEDZENIA KOMTSJI ROLNICTWA I INTEGRACJI Z UNIA

EUROPEJSKA
z dnia 03 luty 2006 roku.

Komisja Rolnictwa i Integracji z lJniq Europejskq rozpoczqla obrady
o godz.900 w skladzie wg listy obecnoÉci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego
protokolu, wg. nastgpuj4cego porz4dku:

1. Analiza projektu bud2etu Miasta i Gminy Jpdrzejów na rok 2006.
2. Analiza materialów na sesjp.
3. Sprawy róizne.

Na wstqpie Przewodniczqcy przywital wszystkich czlonków komisj i oraz
zaproponowal rozpoczeeie posiedzenia od analizy materialów na sesjg.

Ad.2

Punkt 6
Sprawozdanie z praq) Burmistrza miqdzy sesjami.
Glos zabral radny S. Baranski. Moim zdaniem raz w roku powinna byó

przeprowadzona inwentaryzacja w calym urzqdzie, a nie tylko w samej kasie
(punkt 33).

Komisja wipcej uwag nie wniosla.

Punkt 7

Sprawozdaníe z wykonania uchwal Rady podjqlych na poprzednich sesjach.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt B

Uchwala w sprawie udzielania i rozliczania dotacji przedmiotowej dla ZaWadu
Uslug Komunalnych.

Komisja uwag nie wniosla.



Punkt 9

I,Jchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Uslug
Komunalnych w Jqdrzej owie.

Glos zabral radny S. Baranski. Planowana kwota na remont koszy i lawek
wynosi a2 64 zl za sztukq (zalqcznik Nr 1 do uchwaly). W pozycji oczyszczanie
mostów ze Smieci - 108 zLlszt. uwzglEdnione jest równieZ oczyszczenie
przepustu pod mostem. St4d taka wysoka kwota - wyjaénil radnym S. Baraúski.

Glos zabral radny L. Sulek. Widzialem jak czyszczony jest most. IJwaZam,
2e powinien byó oczyszezony zarówno z jednej juk i z drugiej strony.
Od przepustu gdzie woda ma wyplyn4ó równte2nale?y uporz4dkowaó teren.

W zalqczniku nr 3 do Uchwaly w pozycji 2 jest pomytka w podanej kwocie.
Prawidlowa wynosi 10 tys. zl. - powiedzial radny S. Baraáski.

Punkt I0
Sprawozdanie z wykonania gminnego programu profilaktyki i ronuiqzywania
problemów alkoholowych w roku 2005 uchwalonego uchwalq Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie XXX/278/05 z dnia 24 lutego 2005 roku, zmienionego uchwalq
XXWIII/336/05 z dnia I I sierpnia 2005 roku i uchwalq nr XLII/364/05 z dnia
29 listopada 2005 roku.
Glos zabral radny J. Ziqbinski. Program profilaktyczny zostal zrealizowany
w caloéci z niewielkimi wyj4tkami. Nie zostaly wykorzystane érodki
w wysokoéci 40 tys. zL na adaptacjE budynku po bylym Kolejowym Domu
Kultury. Pieni4dze zostaly przeniesione na rok biez4cy w celu zrealizowania tej
inwestycji. Nie wykorzystano równieZ Srodków w wysokoéci 44 tyt. zl.
przeznaczonych na zajgcia profilaktyczne + wyZywienie w szkolach. Srodki
te zostaly przeznaczone na zorganizowanie paczek mikolajkov\rych dla dzieci.
Czy jest mozliwoió z programu alkoholowego wygospodarowaó niewielkq louotq
na obronq cywilnq? -Zapytal radny S. Barariski.
MyrílE, 2e nie ma takiej mozliwoéci. W przypadku zmniejszenia érodków
z programu profilaktycznego nie uda nam siE zrealizowaó zadan z zakresu
narkomanii i alkoholu. Program ten jest uszczuplony o zapisy dotyczqce
adaptacji pomieszczeú Kolejowego Domu Kultury - powiedzial J. Ziqbiñski.

Punkt I l
Sprawozdanie ze wspólpracy Gminy Jqdrzejów z organizac.jami pozarzqdowymi
za 2005 rok.
Czy na kluby sportowe zostala zwiqkszona kwota w roku biezqcym w stosunku
do ubieglego? - Zapytat Przewodniczqcy Komisji.
Budzet profilaktyki w zakresie sportu jest utrzymany na tym samym poziomie,,
co w roku ubieglym. Wynosi 56 tys. Zl., w tym, 2e kwotq 10 tys. zl



przeznaczamy na wakcyjnq ligp pilkarsk4 której organizaforem jest Gmina -

powiedziat radny J. Ziqbiúski.
Radny I. Zipbiirski przedstawil listp czlonków Komisji Rozwiqzywania

Problemów Alkoholowvch.

Punkt I2
tJchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Ronuiqzywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdzialania l{arkomanii
na rok 2006.

Radny J. Zigbiúski poruszyl sprawp utworzenia éwietlicy w miejscowoéci
Sudól. Wyjaénil radnemu S. Baraúskiemu, ze éwietlica musi mieó w pierwszej
kolejnoÉci formp prawnE (stowarzyszenia), by móc przeznaczyó érodki na jej
utworzenie. Istnieje równie2 mo2liwoéó utworzenie takiej Éwietlicy przez
Gming. Innych rozwiqzaó nie ma.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 13
(Jchwala w sprawie zarzqdzenia poboru podatków i oplat w drodze inkasa,
okreilenia inkasentów i wysokoící wynagrodzenia za inkaso.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt I4
Llchwala w sprawie przyjqcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie na rok 2006.
Glos zabral radny ^S. Barariski. Komisja Rewizyjna prryjELa plan pracy
z uwzglEdnieniem dwóch ostatnich miesiqcy.
Glos zabrat radny J. Ziqbirisái. W moim przekonaniu nie ma to szczególnego
znaczenia czy plan zostanie opracowany na caly rok czy te2 do korica kadencji
rady. Wa2ne jest tylko to, aby bylo to zgodne zpfawem,

Punkt l5
Uchwala w sprawie powolania Rady Spolecznej ZaWadu Podstawowej Opieki
Zdrowotnej w Jqdrzej ow ie.

Radny J. ZiEbiúski odczytal propozycjq kandydatur do Rady Spolecznej
Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie.

Punkt 16
Uchwala o zamiarze likwidacji Filii Szkoly Podstawowej w Rakowie
z siedzíbqw Brusie.

Komisja uwag nie wniosla.
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Punkt 17
Uchwala o zamiarze likuidacji Gimnazjum dla Pracujqcych
w Jqdrzejowie.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt lB
(Jchwala w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania icieków
na terenie Miasta i Gminy Jqdrzejów.

Glos zabral S. Baranski. Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej przybyl
Kierownik ZWiK - S. Lato. Poinformowal nas o koniecznoéci wprowadzenia
dodatkowych zmian w regulaminie. Poprawiona wersja regulaminu ma byó
dostarczona wszystkim radnym na poniedzialek.

Komisja Rolnictwa i Integracji z Unia Europejska nie rozpatrywala
Pow)tzszego Punktu.

Punkt 19 - 23
Sprawozdania z prac wszystkich Komisii w roku 2005.

Komisja uwag nie wniosla.

Ad.2
Na posiedzenie przybyla Skarbnik Gminy - B. Ciepluch.

Glos zabral radny J. Ziqbiúski. W stosunku do roku ubieglego w wydatkach
budzetowych ,,ltla Rolníctwo i tr owiectwo" zostala zmniejszona kwota z 85 tys.
zI do 67. 960 tys. zl. Zwracam siq o wyjaínienie, dlaczego kwota ta zostala
zmniejszona? - Zapytal radny.

Z wykonania budzetu za rok 2005 wynika, i2 pozostala niewykorzystana
dotacja przeznaezona na melioracjQ w wysokoríci 10 tys. zl. W wydatkach
inwestycyjnych w rolnictwie nie wykorzystano kwoty 26 tys. zt. W pozycji
Wplaty Gminy na rzecz Izb Rolni czych - 2% zaplanowano kwotg 17 tys. 400
zl., a wykorzystano 15 tys. 899 zt. W pozostatej dzialalnoéci w rolnictwie
zaplanowano kwotg 58 tys. zl a wykorzystano 49 tys. zl. Z uwagi na
niewykorzystane érodki kwota na rok 2006 zostala zmniejszona.

Nie wykorzystano równie? érodków w dziale administracji, w dodatkach
mieszkaniowych, w geodezji, w programie alkoholowym odpowiedziala
Skarbnik Gminy.

Glos zabral radny L. Sulek. Moim zdaniem powinniémy zwipkszyó Érodki
na melioracjE. Kwotata ciryle uirzymuje sig na tym samym poziomie.

Glos zabrala Skarbnik Gminy. Jest to na poziomie 10 tys. zl, poniewa? tak
skladany jest projekt. Trudno jest mi powiedzieó, kto móglby wystEpowaó
ztakim wnioskiem'. czy Wydzial Rolnictwa czy zarzqd Melioracji.

Jakq h,uotq nie wykorzystala straiT - zapytal radny J. Zigbiriski.
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Stra? nie wykorzystala w roku ubieglym kwoty 13 tys. 592 zL Od 3 lat jest ten
sam problem - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

Glos zabral radny ,S. Baranski. Wydzielone kwoty na Stra2e
w tr-ysakowie, Wolicy i Rakowie zlqczyó z pozostalymi érodkami. IJwaaam
równieL, iz powinniimy zobowiqzaó Zarzqd Miejsko - Gminny do opracowania
planu przydzialu érodków na poszczególne jednostki straZackie i przedlohenia
go Radzie Miejskiej do zatwierdzenia. Bgdziemy mieli wówczas jasno
zobrazowane, jakie kwoty przekazane zostaly jednostkom straZackim i jak
je wykorzystuj4.

Glos zabral radny L. Sulek. Moim zdaniem, po zatwierdzeniu budzetu
i ustaleniu kwoty na stra2e, Zarzqd Miejsko - Gminny powinien spotkaó sig
zradnymi i wspólnie podzielió te érodki.

Glos zabral radny J. Ziqbiriski. Zarzqd Miejsko - Gminny mole spotkaó
sip z nami w tej sprawie, ale wcale nie musi.

Glos zabrala Skarbnik Gmíny. Pieni4dze przekazywane straay naleaqdo
Gminy.

Co w sytuacji, kiedy Rada nie zaakceptuje planu podzialu irodków na
poszczególne jednostki strazackie oprocowanego przez Zarzqd Miejsko
Gminny? - Zapytal radny J. Ziqbiúski.
Moim zdaniem trzeba bEdzie spotkaó siQ ze stralq i wspólnie dostosowaó
przydzielon4 kwotg do potrzeb (w/g paragrafów). lJwaZam jednak, ze to radni
powinni zadecydowaó o wykorzystaniu tych érodków konsultuj4c siq ze straaq-
powiedziala Skarbnik Gminy.

Czy istnieje mozliwoíó wlqczenia tej kwoty 24 tys. zl do caloici? - Zapytat
Przewodn iczqcy Komi sj i .
Wydaje mi sig, 2e jest taka mo2liwoÉó polqczenia tych órodków. Burmistrz
przygotuje autopoprawkp - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

Radny L. Sulek poruszyl sprawQ odénieZenia odcinka drogi powiatowej
Cierno - Przysów. Trudno jest ustalió, kto jest wlaócicielem tej drogi czy powiat
czy gmina. Droga pozostaje nieodéniehona i uniemoZliwia prz€1azd autobusu
szkolnego.

W sprawie odénieZania dróg nale2y zglosió interwencjq w Wydziale
Inwestycj i. Zalmuje siE tym Pan A. Wieliáski - powiedziala Skarbnik Gminy.

Komisja Rolnictwa i Integracji z Uni4 EuropejskEpo przeanalizowaniu
projektu budzetu na rok 2006 postawila nastEpuj4ce wnioski:

WNIOSEK 1
Zwipkszyó o 20 tys. zl. érodki na Ochotnicze Straie Po2arne do kwoty

160 fys. zl.

Z a * 6

Przeciw - 0
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LVstrzymalo siq - 0

Nieobecny - 1

. WNIOSEK 2
srodki w projekcie budietu zaplanowane na inwestycje w kwocie
24 tys. zl. przeznaczyó na remonty Stra2nic.

Z a - 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Nieobecny - 1

Wniosek radnego J. Ziebiriskiego.
Przesun4ó z administracji pubticznej 40 fis. zl.

i tr,qcznoóé".

do dzialu 600 ,,Transporf

Z a - 6

Przeciw - 0

Lí/strzymalo siq - 0

I{ieobecny - I
Wniosek radnego J. Ziebiriskiego.

Zamiast drogi Potok Borów i Potok Zaborowiec zl¡czyó érodki

i wykonaó drogp (l4cznik z drog4 powiatow4 w kierunku drogi E - 7)

ze wzglpdu na najwigksz4 czgstotliwoSó ruchu.

Z q - 6

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

IVieobecnv - l
Wniosek radnego L. Sulka.

Znalei,ó Srodki na remont budynku po bylej Szkole w Chorzewie.

Z a - 6

Przeciw - 0
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Wstrzymato siq - 0

Nieobecny - 1
Wniosek radnego K. Swietlika.

Z dzialu 600 ,,Transport i N,4cznoíó" zabezpieczyó kwotp na remont

parkingu obok kaplicy w Zagaju.

Z a - 6

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

I{ieobecny - I

Wniosek radnego A . Gawlowskíego.

W zal1czniku ,,ph. InwesQcje realizowane na podstawie porozumienia

z innymi jednostkami samorzqdu terytorialnego drogi powiatowe"

z pozycji 7 wykreélió Lécin przez wieS, a pozostawió Jasionna przez wieé

(323 m).

Z a - 6

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

Nieobecny - 1

Ad.3

Komisja Rolnictwa rozpatrywala propozycjp kandydatur do medalu

,rZa zasluei dla Jpdrzejowa":

- kandydaturg Komisji OSwiaty - pana J. Robaka

- kandydaturp Komisji Rolnictwa - Mieczyslawa Kowalskiego (wlaéciciel

mlyna, piekarni).

Komisja Rolna pozytywnie przychylila sip do powyiszych kandydatur.
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Komisja Rolnictwa zakohczyla posiedzenie o godz.l3. 00
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